
CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

        JUDETUL BUZAU   

PROCES – VERBAL  

Incheiat astazi , 25.07.2012  

 

 Azi , data de mai sus , are loc in Sala de sedinte a primariei comunei 

Unguriu, sedinta ordinara  a Consiliului local Unguriu , initiata de primarul 

comunei Unguriu , judetul Buzau prin Dispozitia  nr. 142/2012,  la care au 

participat : 

- D-l Tirizica Gheorghita , primarul comunei Unguriu ; 

-  Un numar de 10 consilieri locali , absent fiind consilier Creanga 

Cornel ;  

-  secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile . 

Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedeaza la prezentarea 

procesului-verbal al sedintei anterioare  , care este  aprobat cu 10 voturi pentru . 

Presedintele de sedinta , d-na Mitu Neacsa , constata ca prin adresa nr. 3176 din 

23.08.2012  au fost convocati consilierii locali in sedinta ordinara a Consiliului local Unguriu, 

odata cu convocatorul fiindu-le transmise si materialele de sedinta . Constata ca sunt intrunite 

conditiile legale de desfasurare a sedintei , declarand deschisa sedinta de consiliu local si da 

citire ordinii de zi a acesteia , care este urmatoarea : 
 

1. Proiect de hotarare  privind rectificarea bugetului comunei Unguriu 

pentru anul 2012 . 

2. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea Planului de 

achizitii publice de la nivelul comunei Unguriu , pentru anul 2012 . 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea planului de masuri edilitar-

gospodaresti privind buna gospodarire a comunei Unguriu , judetul Buzau 

. 

4. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantilor Consiliului local 

Unguriu in cadrul Consiliului de administratie al Scolii cu cls. I-VIII „Ing. 

Oprisan Iarca” Unguriu .  

5. Proiect de hotarare privind desemnarea primarului comunei Unguriu , in 

calitate de reprezentant al comunei Unguriu / Consiliului local Unguriu , 

judetul Buzau , in cadrul Asociatiilor de Dezvoltare Intercomunitara la 

care Comuna Unguriu este membru fondator / asociat . 

6. Diverse ,  

ordine de zi  a sedintei ce este aprobata  cu 10 voturi pentru din cei 10 consilieri locali 

prezenti. 

 Presedintele de sedinta, d-na Mitu Neacsa, prezinta punctul 1 aflat pe ordinea de zi. 

Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , face precizari suplimentare cu privire la 

proiectul de hotarare , astfel : 

- motivul principal al acestei rectificari este problema cu apa cu care se confrunta 

comuna Unguriu , pe fondul secetei si a problemelor legate de sursa/ele de apa ;in 

acest sens se fac eforturi pentru asigurarea resurselor de apa prin executarea unui 

foraj , asa cum bine se stie , efectuandu-se analizele la apa din acest foraj , analize 

ce sunt foarte bune ; de asemenea , se pare ca se va asigura un debit de 3-4 l / s ; 



pe langa forajul propriu-zis  trebuie facut caminul , reteaua de aductiune si 

achizitionata pompa ; 

- de asemenea s-a incercat , cu resurse locale (angajati primarie , beneficiari ajutor 

social)  reabilitarea sursei de apa din zona “Pe Vale” insa din testele preliminare 

facute la apa din aceasta sursa se pare ca nu e posibila utilizarea acesteia fara 

cheltuieli consistente ; 

- de cand a preluat mandatul s-au luat masuri de reducere a cheltuielilor cu 

telefoane , carburant , energie electrica etc ; 

- salariile angajatilor primariei sunt foarte mici , majoritatea acestora fiind in jurul 

a 600-700 lei …in acest sens nu se pot face reduceri ci , din contra , se vor urmari 

solutii pentru a incerca stimularea angajatilor ; 

- precizeaza ca sursa de finantare a forajului cu tot ceea ce implica utilizarea legala 

a sursei de apa din zona Morii , reducerea sumelor destinate terenului de sport , 

sume care oricum nu erau suficiente , de la 67000 lei la 33000 lei ; apoi , 

relocarea sumelor prevazute in bugetul initial pentru parohia Ojasca in cuantum 

total de 50000 lei , dat fiind faptul ca problema lipsei apei este de maxima 

importanta  pentru locuitorii comunei Unguriu ; 

Consilier Dragulin Paul solicita sa se faca acel camin cu beneficiarii de ajutor social si 

sa nu se mai dea bani la firme . 

Raspunzand , primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , precizeaza faptul 

ca nu se poate face o asemenea lucrare cu simt de raspundere cu beneficiarii Legii nr. 

416/2001 , caminul trebuie sa fie armat corespunzator , sa reziste la vibratii etc . De 

asemenea precizeaza sa se propune alocarea prin acest proiect de hotarare :  pentru foraj 

60000 lei , pentru bransament / pompa apa  20000 lei , pt cheltuieli primarie 30000 lei si 

pentru chetuieli legate de referendum 7000 lei . 

Consilier Ristea Florin considera ca se pot folosi eventual si sumele prevazute in 

bugetul initial al comunei pentru intocmire PUG , in caz de necesitate . 

Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , considera ca aceasta solutie este 

una extrema in conditiile in care este extrem de necesar a se intocmi PUG-ul comunei . 

Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare caruia au 

rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 Punctul 2 aflat pe ordinea de zi este prezentat de presedintele de sedinta , d-na 

Mitu Neacsa . 

 Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita, precizeaza faptul ca 

actualizarea planului anual de achizitii s-a facut in concordanta cu rectificarea bugetara ce 

tocmai a fost aprobata . 

  Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare 

caruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 Punctul 3 aflat pe ordinea de zi este prezentat de presedintele de sedinta , d-na 

Mitu Neacsa . 

 Consilier Sava Iulian intreaba daca ajuta cu ceva adoptarea unei astfel de hotarari. 

 Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita, precizeaza faptul ca este 

extrem de necesar ca la nivelul comunei sa existe reguli minimale de bun simt care sa fie 

respectate de locuitorii comunei Unguriu , acest proiect de hotarare nefiind altceva decat 

actualizarea unei hotarari emise de consiliul local Unguriu inca din anul 2005 . De asemenea 

aduce la cunostinta consilierilor locali ca in sedinta urmatoare se va proceda si la o sectorizare 



a activitatii consilierilor locali pe zone , urmarindu-se astfel o implicare mai activa a alesilor 

locali in implementarea actelor administrative emise . 

 Cosnilier Ristea Florin considera oportun a se modifica proiectul de hotarare in 

sensul interzicerii plantarii de flori , plante sau arbusti de-a lungul retelelor de utilitati publice 

din comuna . Astfel se propune modificarea si completarea art. 4 lit. “d” a anexei la proiectul 

de hotarare astfel “se interzice platarea de pomi si arbori pe DN 10,  in zonele in care exista 

utilitati publice “ . 

 Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la votarea 

proiectului de hotarare  ,astfel cum a fost modificat si completat ,  urmare caruia au rezultat 10 

voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 Punctul 4 aflat pe ordinea de zi este prezentat de presedintele de sedinta , d-na 

Mitu Neacsa . 

 Consilier Sava Iulian propune pe viceprimar Bica George ca reprezentant al 

Consiliului local Unguriu in cadrul Consiliului de administratie al Scolii generale Unguriu , 

propunere ce este aprobata cu unanimitate de voturi . Consilier Mitu Ion propune pe consilier 

Zidaru Ilie ca membru supleant , propunere ce este aprobata cu unanimitate de voturi . 

 Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare 

caruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 Punctul 5 aflat pe ordinea de zi este prezentat de presedintele de sedinta , d-na 

Mitu Neacsa  . 

 Secretarul comunei , d-l Marin Adrian Vasile , solicita a se completa proiectul de 

hotarare in sensul includerii Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Colinele Buzaului pe 

lista asociatiilor in cadrul carora primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , are 

drept de reprezentare a comunei / Consiliului local Unguriu . Propunerea este supusa la vot la 

solicitarea primarului comunei Unguriu si aprobata cu unanimitate de voturi pentru . 

Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare caruia au 

rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 

La punctul Diverse : 

- Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , solicita consilierilor locali sa expuna 

problemele comunitatii locale , tinand cont ca a trecut deja 1 luna de la modificarile survenite 

urmare alegerilor locale ; 

- Consilier Mitu Neacsa , presedintele de sedinta precizeaza faptul ca e foarte bine ca se 

continua demersurile in vederea rezolvarii problemei alimentarii cu apa din comuna , 

considerand un lucru bun inclusive restrictia de la Ciuciure pe care o considera o masura 

foarte buna pentru locuitorii comunei Unguriu ; 

- Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , reitereaza inca o data eforturile efectuate 

in sensul gasirii de solutii pentru rezolvarea deficitului de apa existent , astfel spalandu-se 

bazinele din zona Pe Vale , insa , din pacate , exista o mare problema si anume calitatea 

necorespunzatoare a apei din aceasta sursa , respectiv un continut extrem de mare de fier. 

- Consilier Dragulin Paul intreaba de unde s-au luat probele ? 

- Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita raspunda ca s-au luat 5 probe la nivel de 

comuna . Prezinta cosnilierilor locali copii de pe buletinele de analiza a apei efectuate . 

Precizeaza ca o solutie ar putea fi o statie de nefertizare insa costurile sunt foarte mari ; 

- Viceprimarul comunei Unguriu , d-l Bica George , precizeaza faptul ca s-a implicat impreuna 

cu beneficiarii de ajutor social si cu angajatii primariei in curatarea bazinelor din zona Pe 

Vale in speranta preluarii acetei surse de apa in bazinul statiei de apa insa , din pacate , 



urmare analizelor , s-a constatat ca aceasta sursa nu poate fi utilizata fara investitii se pare 

destul de consistente . 

- Consilier Sturzoiu Doru solicita sa se ia o masura clara cu apa furnizata la nivelul comunei 

Unguriu , respectiv daca se va da la Compania de apa sau se va exploata si distribui apa in 

regie proprie . A inteles ca sunt costuri foarte mari pentru a face functional un serviciu de apa 

, cu iluminatul , achizitie pompa , retea distributie , forta de munca etc ; 

- Consilier Sava Iulian considera ca ar trebui mai intai sa se finalizeze investitia la noul foraj si 

abia apoi sa se faca alte investitii in sensul rezolvarii problemei alimentarii cu apa in comuna; 

 

                   Constatandu-se ca ordinea de zi a sedintei a fost epuizata , nemaifiind inscrieri la 

cuvant , presedintele de sedinta , d-na consilier Mitu Neacsa   , declara inchisa sedinta 

consiliului local Unguriu . 

 Drept pentru care a fost incheiat acest proces-verbal . 

 

 

 

                   PRESEDINTE ,                                       SECRETAR COMUNĂ, 

                 MITU NEACSA                                       MARIN ADRIAN VASILE    

 

  
 


